
Aan het College van B&W én de raadsfracties van de gemeente Westerkwartier

Onderwerp: Harmonisatie sportaccommodaties

Datum: 17 november 2023

Geachte leden, beste dames en heren,

Al enige tijd zijn wij op de hoogte van de noodzaak tot harmonisatie van de sportaccommodaties
binnen onze gemeente. Omdat de huidige uitgangspositie van de voetbalverenigingen zeer
wisselend is, en omdat de harmonisatie van de huurtarieven van de sportaccommodaties voor
diverse verenigingen veel effect kan sorteren, hebben we, met ondersteuning vanuit de KNVB, 
gemeend om ons goed voor te bereiden op de harmonisatie.

Alle voetbalverenigingen binnen de gemeente hebben zich de afgelopen maanden georiënteerd op
een goed harmonisatieproces en we zijn met zijn allen bereid om samen met de gemeente
Westerkwartier te komen tot een goed proces en passende oplossingen voor mogelijke
problemen. Helaas hebben we moeten vaststellen dat tot nu toe niet met ons , maar over ons is
gesproken inzake het harmonisatieproces. Op 23 mei hebben we wethouder Stomphorst onze
situatie en bevindingen geschetst en aangegeven dat we graag samen het proces willen doorlopen. 
In dit overleg heeft de wethouder aangegeven dat hij dit ook wenst. In dit overleg en in het
ambtelijke vervolgoverleg op 3 juli en meerdere ambtelijke contacten daarna is ons echter
gebleken dat wij ons niet kunnen vinden in de wijze waarop door de gemeente het proces wordt
vormgegeven.

De gemeente stelt ons een “geknipt proces” voor waarbij we eerst kijken naar de velden en pas na
besluitvorming hierover verder kijken naar de gebouwen (de overige accommodaties). Wij
kunnen als besturen van de voetbalverenigingen echter nooit goedkeuring van de leden krijgen
voor een deeloplossing van de harmonisatie. Wij willen en moeten weten waar we aan toe zijn in
het kader van de gehele accommodatie. Ons voorstel is dan ook om op basis van een heldere en
objectieve inventarisatie van de huidige accommodaties vast te stellen waar zich momenteel bij
de voetbalverenigingen probleemsituaties voordoen, en pas daarna verder te gaan met het
harmonisatieproces voor de gehele accommodatie. Wij zijn momenteel reeds bezig met de
inventarisatie onder alle verenigingen en ronden deze inventarisatie binnenkort af.

Wij willen u dan ook namens alle voetbalverenigingen verzoeken om de opdracht die bureau
heeft gekregen in het kader van de harmonisatie uit te breiden en om samen met ons

het proces, zoals hierboven geschetst, verder gestalte te geven. Het voortbestaan en de toekomst
van een aantal verenigingen staat op het spel als we elkaar niet ondersteunen en samenwerken. In
het kader van de leefbaarheid van alle dorpen van de gemeente kan en mag dit natuurlijk niet
gebeuren.

Wij horen graag van u ofu met ons de handschoen wenst op te pakken en hoe we samen verder
gaan in dit proces. Voor eventuele vragen kunt u contact opnemen met   :
telefoon , mail: 



Hoogachtend,

Namens de voetbalverenigingen gemeente Westerkwartier

 

Namens de volgende verenigingen

vv OKVC vv Grijpskerk sv Marum

vv Aduard vv De Wilper Boys cv VEV ‘ 67

vv Zevenhuizen vv Opende vv TLC

vv Westerkwartier vv Zuidhorn vv Ezinge

vv GVB vv Grootegast vv Niekerk


